

Organized by 主辦機構:

Subvented by 資助機構:



Hong Kong Squash Team Championships 2025 香港壁球隊際錦標賽 2025 報名表格 Entry Form

此欄由總會填寫 For Office Use only

現金

支票號碼 _____

Name of Team# 隊伍姓名(只限英文名稱)#	_____	Abbreviation 隊伍簡稱	_____
Name of Team Convenor# 領隊姓名#	(Chi, if applicable) (中)	(Eng) (英)	_____
Contact No. of Team Convenor# 領隊聯絡電話#	(Mobile no.) (手提電話)	(Other) (其他)	_____
Email 電郵#	_____		

Players and Squad Order 隊員資料及排位

****Please register players according to their playing ability and standard 請根據球員的實力，按強至弱填寫下表。****

Each Team consists with 3 - 5 players which must including at least 1 female player in the team. For more details, please refer to the Prospectus. 每支隊伍需由 3 - 5 名隊員組成，當中必須至少有 1 名女隊員在內。有關詳情，請查閱比賽章程。

Squad Order 球員排位	English Name 英文姓名	Chinese Name (if applicable) 中文姓名 (如適用)	Gender 性別	HKS membership No. (if applicable) 中國香港壁球總會會員號碼(如適用)
#1			M / F 男 / 女	
#2			M / F 男 / 女	
#3			M / F 男 / 女	
#4			M / F 男 / 女	
#5			M / F 男 / 女	

Declaration 聲明書# (to be completed by Team Convenor 由領隊填寫)

I, on behalf of my team and all team players, declare that all my team players and I are healthy, physically fit, and suitable to participate in the above activity. Squash Association of Hong Kong, China shall not be liable for any injury or death which we may suffer in this activity if the cause of injury or death is due to my own negligence or inadequacy in health and fitness.

本人謹代表報名隊伍及各隊員謹此聲明，本人及各隊員健康及體能良好，適宜參加上述活動。如因本人及/或隊員的疏忽或健康或體能欠佳，而引致於參加這項活動時傷亡，中國香港壁球總會則無須負責。

Convenor's Signature 領隊簽署: _____ Date 日期: _____

Deadline 截止報名日期：13/ 12/ 2024 (Friday 星期五)

Return the completed form together with a crossed cheque (payable to "Squash Association of Hong Kong, China") for payment on or before the deadline to the Office of Squash Association of Hong Kong, China (Address: G/F, Hong Kong Squash Centre, 23 Cotton Tree Drive, HK).

將填妥的報名表格連同劃線支票(支票抬頭為「中國香港壁球總會」或「Squash Association of Hong Kong, China」)於截止報名日期當日或之前交/寄回中國香港壁球總會辦事處 (地址: 香港紅棉路 23 號·香港壁球中心地下)

The information provided by you will only be used for enrolment of this tournament and future contact. For correction or access to personal data collected by means of this form, please contact Squash Association of Hong Kong, China at 2337 6881 / 2810 4086.

所提供的個人資料，只作是次比賽報名事宜及日後聯絡之用。如欲更正或查詢個人資料，請致電 2337 6881 / 2810 4086 與中國香港壁球總會聯絡。

(#必須填寫 Mandatory Field)